
Overnights
Stay in our hotels, campsites, shared rooms, in vacation apartments or in a va-
cation home. The Million Stars Hotel on the Fronalpstock offers an exceptional 
overnight stay! www.stoos-muotatal.ch/accommodations

Addictional Wellness Offers
Stoos: Spa area with cosmetic massage room at the Caschu Alp Boutique De-
sign Hotel, as well as a hot pot at the Alpine Hut Laui (on request). Wellness & 
spa with various saunas, whirlpools, an indoor pool and a relaxation room with a  
stunning view of the mountains at the Wellnesshotel Stoos.
Muotathal: Sauna and recreational area at the cottagehotel Husky Lodge.
Morschach: Several bathing facilities, wellness & spa oasis at the Swiss Holiday Park.

Visitors Card Schwyz / Visitors Card Lucerne - Lake Lucerne
You can benefit from the offers of the Visitors card from just one overnight 
stay. Discounts are available on mountain railways, museums and many beauti-
ful excursions in Canton Schwyz or destination Lucerne-Lake Lucerne.
The guest card is available in hotels, B&Bs, holiday apartments and on camp 
sites. Ask your accommodation provider if you do not receive the card at check-
in. www.stoos-muotatal.ch/visitors-card

Swiss Holiday Park
The Swiss Holiday Park is the largest holiday and leisure park in Switzerland 
in terms of its diversity. Located above Lake Lucerne in idyllic Morschach. 
Surrounded by a breath-taking mountain panorama, the park combines  
holidays and recreation with relaxation. A wide range of wellness & spa faci-
lities, an enormous sports and adventure park, the Fronalp Adventure Farm, 
various accommodation facilities, 4  restaurants and 20  seminar rooms.
www.shp.ch/en

Golf Course Axenstein
The first hole starts in the direction of the mount Mythen. From the first tee 
it becomes obvious that the golf course combines sport with a magnificent 
panorama for an all-in-one experience. 
www.golfclub-axenstein.ch

Alphorn sounds over Morschach
Every Tuesday from May to August you can listen to the rustic alphorn sounds 
over Morschach. The alphorn players do not have a fixed place. They parade 
through the village of Morschach and entertain you with beautiful sounds.
www.stoos-muotatal.ch/en/activities/alphorn-sounds-over-morschach/

Nuitées
Séjournez dans nos hôtels, campings, chambres partagées, dans des apparte-
ments de vacances ou dans une maison de vacances. L'hôtel Million Stars sur le 
Fronalpstock offre un séjour exceptionnel!
www.stoos-muotatal.ch/accommodations

Offres bien-être
Stoos: Espace spa avec salle de massages cosmétiques au Caschu Alp Boutique De-
sign Hôtel, ainsi qu'un hot pot au Alpine Hut Laui. Wellness & spa avec divers sau-
nas, bains à remous, une piscine intérieure et relaxation au Wellness Hôtel Stoos.
Muotathal: Sauna et espace de loisirs au cottagehotel Husky Lodge.
Morschach: Plusieurs oasis de bien-être et de spa au Swiss Holiday Park.

Carte de visite Schwyz / Carte de visite Lucerne - lac de Quatre Cantons
Vous pouvez bénéficier des offres de la carte de visiteur à partir d'une seule 
nuitée. Vous bénéficiez de réductions sur les chemins de fer de montagne, les 
musées et de nombreuses belles excursions dans le canton de Schwyz ou à des-
tination lac de lucerne.
La carte d'hôte est disponible dans les hôtels, les chambres d'hôtes, les appar-
tements de vacances et sur les campings. Demandez à votre logeur si vous ne 
recevez pas la carte à l'enregistrement. www.stoos-muotatal.ch/visitors-card

STOOS-MUOTATAL TOURISMUS GMBH
Grundstrasse 232, CH-6430 Schwyz

Information	 Tel. +41 (0)41 818 08 80 
info@stoos-muotatal.ch, www.stoos-muotatal.ch

InfoPoints	 Pavillon Morschach, Bäckerei Schwegler Muotathal, 
Husky-Lodge Muotathal, Standseilbahn Schwyz – Stoos, 
Bergstation Luftseilbahn Morschach – Stoos,  
Raiffeisenbank Illgau

STOOS
Stoosbahnen AG	 Tel. +41 (0)41 818 08 08, www.stoos.ch

SOS 	 Tel. 144

Suter Sport / Gnusseggä	 Tel. +41 (0)41 811 14 13, www.gnusseggae.ch

Stoos Shop & Rental	 Tel. +41 (0)41 818 08 22, www.stoos-muotatal.ch

Stoostaxi & Transporte	 Tel. +41 (0)41 818 08 88, www.stoos.ch/transporte

Suter Transporte Stoos	 Tel. +41 (0)79 455 66 24

activeteam GmbH	 Tel. +41 (0)79 815 33 95, www.activeteam.ch

MORSCHACH
Swiss Holiday Park 	 Tel. +41 (0)41 825 50 50, www.swissholidaypark.ch

municipality/commune	 Tel. +41 (0)41 825 13 30, www.morschach.ch

ILLGAU
erlebnis illgau GmbH	 Tel. +41 (0)41 830 05 05, www.erlebnis-illgau.ch

Luftseilbahn Illgau – Ried	 Tel. +41 (0)41 830 21 48, www.illgau-ried.ch 

Luftseilbahn Illgau – St. Karl	 Tel. +41 (0)41 830 18 18, www.seilbahn.illgau.ch 

municipality/commune	 Tel. +41 (0)41 830 10 66, www.illgau.ch

MUOTATHAL
erlebniswelt 
muotathal GmbH 	 Tel. +41 (0)41 831 81 50, www.erlebniswelt.ch

Trekking Team AG 	 Tel. +41 (0)41 390 40 40, www.trekking.ch

Taxi Pragel-Garage	 Tel. +41 (0)41 830 11 81, +41 (0)79 208 73 51

Gwerder Sport 	 Tel. +41 (0)41 830 18 88, www.gwerder-sport.ch

Luftseilbahn Sahli – Glattalp	Tel. +41 (0)41 819 49 94, www.glattalp.ch 

municipality/commune	 Tel. +41 (0)41 830 11 07, www.muotathal.ch

Swiss Holiday Park
Le Swiss Holiday Park est le plus grand parc de vacances et de loisirs de Suisse

en termes de diversité. Une vaste oasis «wellness & spa», un gigantesque parc 

de sport et d’attractions, la ferme-découverte Fronalp, la remontée méca-

nique Telli en hivers, divers types d‘hébergement, 4  restaurants et 20  salles de  

conférence. www.shp.ch/fr

Terrain de golf d'Axenstein
Le premier trou commence dans la direction du montagne Mythen. Dès le pre-

mier tee, il devient évident que le terrain de golf combine le sport avec un ma-

gnifique panorama pour une expérience tout en un.

www.stoos-muotatal.ch/golf-course-axenstein

Le cor des Alpes résonne au-dessus de Morschach
Tous les mardis de mai à août, vous pouvez écouter les sons rustiques du cor 

des Alpes au-dessus de Morschach. Les joueurs de cor des Alpes n'ont pas de 

lieu fixe où ils jouent. Ils défilent dans le village de Morschach et vous divertis-

sent avec des sons magnifiques.

www.stoos-muotatal.ch/en/activities/alphorn-sounds-over-morschach/

www.stoos-muotatal.ch

Husky Tours
In a half day tour you learn how to handle sled dogs. Equipped with a special 
harness, you join the huskies on an exciting trekking experience in the Muotatal 
mountains. Cottage Hotel: In a natural area surrounded by forest and river, the 
Hüttenhotel offers cozy accommodation options. 

NEW: Climbing tower
For all those who want to climb high, there is a new 12-metre high, unique 
climbing tower directly at the Husky Lodge. The 25 routes with different levels 
of difficulty guarantee a sense of achievement. www.erlebniswelt.ch

Alpine Inns and Cheese Farms
Original and homely alpine farms play an integral role in our region. Locally pro-
duced fine foods and beverages can either be enjoyed during your visit or back 
home. The local producers are well-known for their exceptional alpine cheese. 
If you would like to experience and learn more about the art making of alpine 
cheese, you can visit the annual «Alpkäsemarkt» (Alpine Cheese Festival) in 
Muotathal on the last weekend in October.

Traditions
Traditional folk music from Illgau typify some of the customs within the area. 
You can visit a bell, sledge or an alphorn maker, or have a go at whip cracking, 
Juzen, Greiflen or Chlefelen – the tourist office provides you .

Excursions avec les huskies
Vous apprenez en une demi-journée l‘essentiel des  rapports avec les chiens de 
traîneau confiants. Hôtel-cottages: Les chalets chaleureux et modernes vous 
offrent des possiblités d‘hébergement extraordinaires au coeur d‘un paysage 
naturel entouré par la forêt et le fleuve. www.erlebniswelt.ch

NOUVEAU: Tour d'escalade
Pour tous ceux qui veulent prendre de la hauteur, il existe désormais une tour 
d'escalade unique de 12 mètres de haut, située directement près du Husky-
Lodge. Les 25 voies de différents niveaux de difficulté garantissent des expéri-
ences réussies. www.erlebniswelt.ch

Restaurants d‘alpage et fromageries
Les restaurants d‘alpage rustiques et authentiques font partie intégrante de 
notre région. Les délicieux mets et boissons locaux peuvent être consommés sur 
place ou emportés à la maison. Si vous désirez découvrir plus en détail la produc-
tion du fromage d‘alpage, venez visiter le marché du fromage d‘alpage qui a lieu 
le dernier week-end d‘octobre à Muotathal.

Traditions
La musique folklorique de Illgau, le Naturjuuz ( jodler) ou le Schwyzerörgeli  
(accordéon schwyzois) représentent les emblèmes des traditions vécues.  
Allez visiter une forge de cloches, le menuisier de luges à l‘ancienne et le con
structeur de Büchel (instrument à vent) ou essayez-vous aux coutumes locales.

The Stoosbahn overcomes a maximum gradient of 110% = 47.7° - this is the 
world record! The journey time is 4 - 7 minutes and 1500 guests can be trans-
ported per hour. The cable car climbs 744 metres in altitude with automatic 
levelling of the cabins so that the guests are always on a level surface. 

Take a look behind the scenes and gain in-depth insights into this massive 
mountain railroad project of the steepest funicular in the world.

Le Stoosbahn franchit une pente maximale 110% = 47.7° - c'est le record du 
monde ! La durée du trajet est de 4 à 7 minutes et 1500 personnes peuvent 
être transportées par heure. Le téléphérique grimpe 744 744 mètres d'altitude, 
avec une mise à niveau automatique des cabines pour que les clients soient 
toujours toujours sur une surface plane. 
 
Jetez un coup d'œil dans les coulisses et découvrez les détails de ce projet 
massif de chemin de fer de montagne, le funiculaire le plus raide du monde.

Ladybug trail Illgau
The Chäferliweg (ladybug trail) Illgau starts at the mountain station of the 
Illgau - St. Karl cable car with its forest adventure playground. The goal is to 
find on the way the seven children of the bug family who have been hiding in 
different places. The Balmli barbecue and adventure playground with various 
attractions is located in the middle of the trail.

Vacation farm Rüti
The varied range of accommodation in Morschach with family rooms, sleeping 
on straw or camping offers the right accommodation for everyone. A large play-
ground, small animals, fireplace, sunbathing lawn and the kiosk with farm pro-
ducts complete the offer on the farm.

Playground at the Restaurant Schwarzenbach 
Schwarzenbach’s Guest House in Bisisthal offers a large playground with  
various play devices. Go-Karts, a large trampoline and much more fun are loca-
ted directly next to the restaurant’s sun terrace.

Little Stoos lake
There is much to discover around the Stoos-Seeli. The moor experience trail, 
fireplaces, picnic spots and a children's water game. You can reach the little lake 
via the footbridge and cool your feet in the water.

ENGLISH
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Chemin de coccinelle
Le Chäferliweg (chemin de coccinelle) Illgau commence à la station montag-
ne du téléphérique d'Illgau – St. Karl avec son aire de jeux d‘aventure en forêt.  
Le but est de trouver en route les sept enfants de la famille coccinelle s‘étant 
cachés à différents endroits. L‘aire pour barbecue et d‘aventure de Balmli avec 
différentes attractions se trouve au milieu du sentier.

Ferme de vacances Rüti
L'offre variée d'hébergement à Morschach, avec des appartements de vacan-
ces, des chambres familiales, la possibilité de dormir sur la paille ou de faire du 
camping, offre à chaque hôte le logement qui lui convient. Une grande aire de 
jeux, des petits animaux, une cheminée, une pelouse pour prendre le soleil et le 
kiosque avec des produits de la ferme complètent l'offre de la ferme.

Aire de jeux du restaurant Schwarzenbach
L‘auberge Schwarzenbach en Bisisthal abrite une grande aire de jeux pour en-
fants, équipée d‘engins de jeu divers. Les pédalos, karts, trampoline géant, tour 
de jeux, paroi d‘escalade, château gonflable et bien plus encore sont situés di-
rectement à côté de la grande terrasse ensoleillée.

Le lac du Petit Stoos
Il y a beaucoup à découvrir autour du Stoos-Seeli. Le sentier d'expérience de 
la lande, les foyers, les places de pique-nique et un jeu d'eau pour les enfants. 
Vous pouvez rejoindre le petit lac par la passerelle et vous rafraîchir les pieds 
dans l'eau.

Tips for families & children Adventures in the Muotatal Region Wellness & Overnights Groups offers Experiences in Morschach

Worldrecord – steepest funicular railway

Record du monde - le funiculaire le plus raide

Suggestions pour familles & enfants Aventures en Muotatal Bien-être & Nuitées Offres de groupes Expériences à Morschach
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Fronalpstock Mountain Peak Experience (1,922 m. a. s. l)
Large sun terrace, children's playground and panoramic walkway with views 
of over ten Swiss lakes. Group offer: Enjoy a unique excursion to the summit 
Fronalpstock in the highest restaurant in Canton Schwyz. 
www.stoos.ch/groups

Trekking Team AG
Whether for a company, club, family or school class - the Trekking Team has the 
right programme for everyone! Since 1988, as the oldest active outdoor orga-
niser in Switzerland, they have specialised in professional events in the areas of 
team events & team building. Book a trip to the Hölloch in the Muotatal now. 
www.trekking.ch

activeteam GmbH
Large variety of group event ideas, e.g. summer olympic games, archery games, 
GPS hunt, treasure hunt. www.activeteam.ch

erlebnis illgau GmbH
Original and living traditions combined with exciting tours, summer hikes or 
cave excursions tailored for each group. www.erlebnis-illgau.ch

Aventure au sommet de Fronalpstock (à 1922 mètres d‘altitude)
Grande terrasse ensoleillée, aire de jeux pour enfants et passerelle panora-
mique avec vue sur plus de dix lacs suisses. Offre de groupe : Profitez d'une ex-
cursion unique au sommet du Fronalpstock, le plus haut restaurant du canton 
de Schwyz.  www.stoos.ch/groups

Trekking Team AG
Que ce soit pour une entreprise, une association, une famille ou une classe 
d'école, Trekking Team a le programme qui convient à chacun ! Depuis 1988, 
ils sont le plus ancien organisateur actif d'activités de plein air en Suisse et 
sont spécialisés dans les événements professionnels dans les domaines des 
événements d'équipe & de la formation d'équipe. Réservez dès maintenant une 
excursion au Hölloch dans Muotatal. www.trekking.ch

activeteam GmbH
Une grande foule d‘idées pour des événements de groupe, p.ex. jeux olym-
piques d‘été, tir à l‘arc & à l‘arbalète, promenade en barque, chasse au trésor par 
GPS. www.activeteam.ch

erlebnis illgau GmbH
Coutumes typiques et traditions vécues en synergie avec l‘enthousiasme pour 
les tours, randonnées estivales ou excursions d‘exploration de grottes, pour 
chaque groupe une offre personnalisée. www.erlebnis-illgau.ch

A visit to the Hölloch, the gigantic cave system with over 205 kilometres of pas-
sages and a 1000-metre difference in altitude, is an unforgettable experience. 
Experience the fascinating cave world with our certified cave guides. Group 
offers with aperitif or cave raclette available. Day and multi-day tours during 
the winter season. www.trekking.ch			 

Short tour: First insight into the cave system in the developed part.                           
Parcours: Adventurous half-day tour with climbing passages.

Une visite au Hölloch, le gigantesque système de grottes avec plus de 205 
kilomètres de passages et un dénivelé de 1000 mètres est une expérience inou-
bliable. Découvrez le monde fascinant des grottes avec nos guides spélé-
ogues diplômés. Groupe offres de groupe avec apéritif ou raclette en grotte 
disponibles. Excursions d'une journée ou de plusieurs jours pendant la saison 
d'hiver. www.trekking.ch
Visite courte: Premier aperçu du réseau de grottes dans la partie aménagée.
Parcours : Visite aventureuse d'une demi-journée avec des passages d'escalade.

The largest cave in Europe

La plus grande grotte d'Europe 
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STOOS
83  Ridge hiking trail 
(1 ½ – 3 H. RIDGE HIKE ONLY, UP & DOWN WITH CHAIR LIFT / WITH ASCENT & DESCENT: 5 – 6 H.)

The ridge hike between Mt. Kingenstock and Mt. Fronalpstock offers views of 
more than 10  lakes, as well as countless alpine peaks. Prerequisites: a sure foot 
and no fear of heights, weather and season-dependent railroad operating times.

80  Walking trail on the Stoos moorland (30 – 45 MIN.)

A marked loop trail that starts in Sternegg and stretches across the 
Stoos moorland to the little lake Stoos. With childrens water game,  
fireplaces, picnic areas, toilet facilities and a footbridge.

82  Mountain inn trail (1 H.)

Taste and enjoy fine Stoos and Muotathaler alp cheese along the Alpine Cheese 
Trail or Mountain Inn Trail directly on site.

MUOTATHAL
12  Bödmeren jungle (3 H., START: EIGELISWALD, MUOTATHAL)

Forest – Alps – Karst: An exciting combination of natural & cultural landscapes.

3  Joke hiking trail (1 ¾ H., START: SELGIS)

A trail along the Muota with resting places, seats and a fire place, 25  typical 
Muotathaler jokes (in German) and animal-quiz for children.

14  Around Sahli (3 ½ H.)

Beautiful round-trip hiking trail that features wild streams and turquoise blue 
mountain lakes. Cozy mountain restaurants and alpine farms that invite you to 
linger around. Suitable for families and hikers.

MORSCHACH
61  Panoramic trail (1 H. 40 MIN., START: INFORMATION PAVILION)

An enjoyable hiking trail with magestic viewpoints for the whole family and in 
a shorter route you can even walk comfortably with a pram.

62  Chapel walking trail (1 H., START: INFORMATION PAVILION)

On a signposted walk you can follow the chapels in Morschach.

ILLGAU
40  Lady-Bug Trail (50 MIN., START: UPPER STATION CABLE CAR ILLGAU – ST. KARL)

An adventure trail for the whole family with various games and BBQ facilities.

HIKING BUSES
During the summer season, hiking buses regularly drive to Ibergeregg, Oberi-
berg and to the Glattalp valley station, Sahli. Timetables: www.aags.ch
(LIMITED NUMBER OF SEATS, EXTRA TRIPS AVAILABLE, NO TRANSPORTATION OF BIKES)

STOOS
83  Sentier des crêtes (1 1/2 –3  H. UNIQUEMENT CHEMIN DE RANDONNÉE EN MONTAGNE, 

MONTÉE & DESCENTE EN TÉLÉSIÈGE / AVEC MONTÉE & DESCENTE: 5 – 6  H.)                                         

Le sentier des crêtes entre Klingenstock et Fronalpstock offre une vue magni-
fique sur plus de dix lacs suisses ainsi que sur d’innombrables sommets alpins. 
Condition indispensable : avoir le pied sûr et de ne pas être sujet au vertige, 
noter les horaires des chemins de fer de montagne.
80  Promenade sur le sentier aventure vasière (30 – 45 MIN.)

Du Sternegg en direction Frontal sur le parcours balisé dans les vasières  
jusqu’au petit lac stoos avec jeux d’eau pour enfants, avec toilettes, une passe-
relle mène au lac, aires de pique-nique et foyers.
82  Sentier de fromage alpin avec dégustation (1 H.)

Dégustez et appréciez les bons Stoos et le fromage d'alpage Muotathal le long 
de la piste du fromage d'alpage.

MUOTATHAL
12  Sentier forêt vierge de Bödmeren (3 H., DÉPART: EIGELISWALD)

Forêt vierge – Alpes – Karst : Une synergie intéressante entre paysage naturel & culturel.
3  Sentier humoristique (1 ¾ H., DÉPART: SELGIS)

Le long de la Muota avec aires de repos, possibilités de s’asseoir et un foyer, 
25  tableaux avec des blagues typiques de Muotathal (en allemand) et devinet-
tes sur les animaux pour enfants.
14  Autour du Sahli (3 ½ H.)

Joli circuit le long des torrents et petits lacs de montagne bleu turquoise. Les 
restaurants de montagne et auberges d’alpage chaleureux vous invitent à vous 
y attarder. Idéal pour familles et randonneurs épicuriens.

MORSCHACH
61  Sentier panoramique (1 HR. 40 MIN., DÉPART: PAVILLON D‘INFORMATION)

Un plaisir pour toute la famille, avec des points de vue magnifiques et accessib-
le en poussette non-stop dans une version abrégée. 
62  Promenade sur le Kapellenweg (1 H.)

Vous avez la possibilité de suivre les chapelles à Morschach lors d’une promena-
de balisée. Point de départ au pavillon d'information.

ILLGAU
40  Chäferliweg (50 MIN., DÉPART: STATION MONTAGNE TÉLÉPHÉRIQUE ILLLGAU – ST. KARL)

Sentier aventure pour toute la famille. Différents engins de jeux & aires pour barbecue. 

BUS DE RANDONÉE
Durant la saison d‘été, de bus de randonnée circulent régulièrement à destina-
tion de Ibergeregg, Oberiberg ainsi qu’au Sahli, station vallée du Glattalpbahn. 
Horaires: www.aags.ch
(NOMBRE DE PLACES LIMITÉES, COURSES SPÉCIALES À CONVENIR, PAS DE TRANSPORT DE BIKES)

BIKE TOURS
	 Chinzig bike tour (63 KM)

MUOTATHAL – RIEMENSTALDEN – SISIKON – EGGBERGEN – CHINZIG CHULM – LIPPLISBÜEL – MUOTATHAL

	 Fronalp bike tour (29 KM)

VALLEY STATION FUNICULAR RAILROAD – ALPKÄSEREI TRÖLIGEN – CHAIR LIFT KLINGENSTOCK – 
VALLEY STATION FUNICULAR RAILROAD

	 Stoos bike tour (13 KM)

MOUNTAIN STATION FUNICULAR RAILROAD – CHAIR LIFT KLINGENSTOCK – BRUNNERBODEN –  
RINDERCHRUTEREN – LOCH – CHRUTEREN –METZG–FIRRENBODEN – UNTERBÄCH – HOLIBRIG – STOOS

	 Brunnen bike tour (8.5 KM)

BRUNNEN – OBERSCHÖNENBUCH – SCHWYZER HÖHE – MORSCHACH – AXENSTEIN – BRUNNEN

	 Mythenregion – Hoch-Ybrig tour (28 KM)

OBERIBERG – HOCH-YBRIG – IBERGEREGG – RICKENBACH – ROTENFLUE  –  IBERGEREGG  – OBERIBERG                  

	 Suworow route (69 KM)

SCHWYZ – SUWOROWBRÜCKE – MUOTATHAL – PRAGELPASS – KLÖNTALERSEE – GLARUS – SCHWANDEN – SOOL – ELM

WHITE WATER
	 White water kayaking

The Muota is known as a white water river for good kayakers beyond the borders.

	 Canyoning
Discover breathtaking gorges in Muotathal. If you don’t mind getting a bit wet 
and enjoy making a splash, this tour is for you. www.erlebniswelt.ch

CLIMBING
	 Climbing parks &  indoor climbing wall
The parks offer beautiful panoramic backdrops as you climb high towards the 
sky. the Swiss Holiday Park in Morschach provides a suitable alternative in poor 
weather conditions. www.stoos-muotatal.ch/climbing

	 Rock trail & via ferrata Muotathal
Equipped with all the essentials & secured on a steel cable, you feel the freedom 
in the air as you ascend the rock face. A new attraction for individual guests in 
the Muotathal is a via ferrata that can be walked on independently.
www.erlebniswelt.ch

PARAGLIDING
	 With a specially trained pilot, you will take off from Mt. Fronalpstock and fly down 

to Stoos or over the valley of Schwyz. www.stoos-muotatal.ch/en/paragliding 

JUNGLE
Bödmeren jungle reserve
The Bödmeren reserve is one of the few existing subalpine forests in Switzer-
land and covers an area of 156 ha. You can explore the forest reserve on your 
own or on a guided tour. www.boedmeren.ch

BIKE-TOURS
	 Chinzig Bike-Tour (63 KM)

MUOTATHAL – RIEMENSTALDEN – SISIKON – EGGBERGEN – CHINZIG CHULM – LIPPLISBÜEL – MUOTATHAL

	 Fronalp Bike-Tour (29 KM)

STATION VALLÉE FUNICULAIRE – FROMAGERIE D‘ALPAGE TRÖLIGEN – STATION VALLÉE TÉLÉSIÈGE 
KLINGENSTOCK. PROLONGEMENT VIA NÄGELISGÄRTLI – RETOUR À LA STATION VALLÉE FUNICULAIRE

	 Stoos Bike-Tour (13 KM)

STATION MONTAGNE FUNICULAIRE – TÉLÉSIÈGE KLINGENSTOCK – BRUNNERBODEN – RINDER
CHRUTEREN – LOCH – CHRUTEREN –METZG–FIRRENBODEN – UNTERBÄCH – HOLIBRIG – STOOS

	 Brunnen Bike-Tour (8.5 KM)

BRUNNEN – OBERSCHÖNENBUCH – SCHWYZER HÖHE – MORSCHACH – AXENSTEIN – BRUNNEN

	 Mythenregion – Hoch-Ybrig-Tour (28 KM)

OBERIBERG – HOCH-YBRIG – IBERGEREGG – RICKENBACH – ROTENFLUE  –  IBERGEREGG  – OBERIBERG

	 Suworow Route (69 KM)

SCHWYZ – SUWOROWBRÜCKE – MUOTATHAL – PRAGELPASS – KLÖNTALERSEE – GLARUS – SCHWANDEN – SOOL – EL

EAU VIVE
	 Kayak en eau vive

La Muota est connue comme une rivière d'eau vive pour les bons kayakistes 
au-delà des frontières.

	 Canyoning
Pour tous ceux qui aiment glisser, nager et sauter dans un bassin d'eau claire 
comme du cristal. www.erlebniswelt.ch

ESCALADE SUR DES ROCHERS
	 Accrobranche &  mur d‘escalade d‘intérieur
Accrobranches avec vue et en altitude au-dessus du lac d‘Urnersee, la Muotatal 
et la cuvette de Schwyz. Le Swiss Holiday Park à Morschach propose un mur 
d‘escalade d‘intérieur au Swiss holiday Park. www.stoos-muotatal.ch/climbing

	 Sentier de rochers & via ferrata de Muotathal
Équipé de baudrier, casque, gants et set de via ferrata, vous vous approchez 
du rocher et vous grimpez, sécurisé d‘un câble d‘acier. Une nouveauté dans le 
Muotathal est une via ferrata qui peut être parcourue de manière indépendante.
www.erlebniswelt.ch

VOL EN PARAPENTE
	 En tant que copilote d’un pilote en tandem justifiant d’une formation spécia-

le, vous profitez de manière sûre, détendue et sans expérience aérienne d’un vol 
depuis le Fronalpstock vers le Stoos ou via la cuvette de Schwyz.
www.stoos-muotatal.ch/en/paragliding  

FORÊT VIERGE
Forêt d‘épicéas vierge de Bödmeren
Une forêt d‘épicéas vierge subalpine de 156  ha, que l‘on ne trouve nulle part 
ailleurs en Suisse. Découvrez la forêt vierge de Bödmeren de votre propre 
chef ou à l‘occasion d‘une randonnée guidée. www.boedmeren.ch

FARES / DES PRIX

Ticket for Stoos Peak Experience UNRESTRICTED RIDES ON THE OPEN FACILITIES 
	 1 DAY	 2 DAYS	 3 DAYS

Adults		  50.–	 55.–	 60.–

GA travelcard, Swiss Travel Pass	 29.–	 34.–	 39.–

Half-fare card holders, groups*		  40.–	 45.–	 50.–

Children (6 – 15 YEARS)		  0.–	 0.–	 0.–
WITH SBB-JUNIOR TRAVELCARD, EXCL. GROUPS & SCHOOLS

Children (6 – 15 YEARS)		  20.–	 24.–	 28.–

Children groups* (6 – 15 YEARS)		  16.–	 20.–	 24.–

Children ride for free in summer on all Stoos mountain  
railroads with the SBB-Junior Travelcard (EXCL. GROUPS & SCHOOLS)

Stoos return ticket SCHWYZ / MORSCHACH – STOOS, VALID 30 DAYS

Adults (GROUPS* 20 %)				    22.–

Half-fare card holders			   	 11.–

Children (6 – 15 YEARS) (GROUPS* 20 %)				    11.–

GA travelcard, Swiss Travel Pass & 
Children (6 – 15 YEARS, WITH SBB JUNIOR TRAVELCARD)	 0.–

*SPECIAL RATE FOR GROUPS: FROM 10 PERSONS (ONLY ON TOTAL PAYMENT), CHILDREN'S GROUPS 
AND SCHOOLS UP TO AND INCLUDING 15 YEARS OF AGE: 1 ACCOMPANYING PERSON IS FREE FOR 
EVERY 10 PAYING CHILDREN (ALL TICKETS ARE THE SAME).

Further information: WWW.STOOS.CH

-	 Prices for yearly and seasonal passes, multi-day tickets

-	 Recharging existing chip card in the online shop

-  Ordering a new chip card in the online shop & pick up at the pick up station

-	 Tariff provisions

N 	 	 Sahli – Glattalp cable car WWW.GLATTALP.CH

THE EXACT TIMETABLE CAN BE FOUND ON THE WEBSITE

TIMETABLE: JUNE UNTIL OCTOBER 2022 BETWEEN 8:02 H – 17:02 H.

Fares Sahli – Glattalp cable car
		  ONE WAY	 RETURN

Adults | Adultes			   12.–	 24.–

Children | Enfants			   6.–	 12.–

GOOD WEATHER CONDITIONS CAN LED TO LONGER WAITING TIMES.

Over 340 km
of hiking trails!

Sur 340 km
de sentiers de

randonnée!

L 	 	 Illgau – Ried cable car WWW.ILLGAU-RIED.CH

TIMETABLE VALID UNTIL 10. 12. 2022

Mon – Fri� 7.00 – 18.00 h

Sat, Sun & public holidays� 8.00 – 18.00 h

M 	 	 Illgau – St. Karl cable car WWW.SEILBAHN.ILLGAU.CH

TIMETABLE VALID UNTIL 01. 04. – 30. 11. 2022

Morning non-stop� 8.45 – 11.45

Afternoon non-stop� 12.45 – 16.45

PARKING SPACES ONLY AVAILABLE IN THE VILLAGE.

Ried – St. Karl combination ticket example (RIED – ILLGAU & ILLGAU – ST. KARL RETURN)

	 ADULT	 GUESTS &	 GROUPS	 CHILD	 GUESTS &� GROUPS
		  FAMILIES	 FROM 10 PERS.	 (-16)	 FAMILIES� FROM 10 PERS.

Return	 23.–	 21.–	 19.–	 11.50	 10.50� 9.50

TIMETABLES / HORAIRES
A 	 	 Schwyz – Stoos funicular railroad / Schwyz 

VALID TO 10.12.2022 (INSPECTION DATES EXCLUDED)

7.10  – 19.40		 20.10 	 20.40	 21.40	 22.40 	 23.10 	 23.40
 EVERY 30 MINUTES

     FRIDAY AND SATURDAY

B 	 	 Morschach – Stoos cable car
VALID TO 10.12.2022 (INSPECTION DATES EXCLUDED)

7.10  – 19.10	              20.10        21.10	        22.10	        23.10 	
  EVERY 30 MINUTES

     FRIDAY AND SATURDAY

INTERMEDIATE JOURNEYS FOR HIGH PASSENGER VOLUMES                                                                         

YOU CAN FIND THE REVISION TIMES OF THE RAILWAYS AT WWW.STOOS.CH/TIMETABLE

C 	 	 Fronalpstock chair lift section 1 
D 	 	 Fronalpstock chair lift section 2

02.04. – 01.05.	 Operating on weekends and public holidays 9 am–4 pm

07.05. – 01.11.	 Operating daily 9 am – 4 pm

07.05. – 17.09.	 Saturday sunset rides operation 9 am – 10 pm

24.09. – 29.10.	 Saturday sunset rides operation 9 am – 8 pm

05.08. – 30.09. 	 Friday sunrise rides

From 05. 11. 	 Operating on weekends and public holidays until winter 
season begins (9 am – 4 pm)

The chair lift Fronalpstock runs until 5.30 pm, when the Klingenstock chair lift 
is in operation.

E 	 	 Klingenstock chair lift

11. 06.  –  16. 10.        In operation daily in good weather conditions (9am – 4pm)

22.10.  – 01.11.        In operation in good weather conditions, on weekends and                 
on public holidays

Ab 02.11.	 Closed until winter season begins

Stoos / Morschach

Illgau

Muotathal

All information
on our website!

Toutes les informations 
sur notre site web!

Regional Hiking Trails Adventure & Sports in the Great Outdoors

Randonnées de la région Découvertes & sport dans la nature


